

<b>Public Announcement</b> <b>1 April 2020</b>	<b>إعلان عام</b> <b>1 ابريل 2020</b>
<p>In line with HE the Governor of the CBB's letter OG/142/2020 dated 30 March 2020 on exempting all listed companies and Banks from the preparation of Q1 2020 financials, AlBaraka Banking Group B.S.C. would like to inform its shareholders that ABG will not publish its Q1 financials.</p> <p>Accordingly, the first reviewed financial statements that will be prepared and published in 2020 will be for 30 June 2020 six months period statements.</p>	<p>تماشياً مع خطاب سعادة محافظ مصرف البحرين المركزي م.م.م. 2020/142 بتاريخ 30 مارس 2020 بشأن إعفاء جميع الشركات المدرجة والبنوك من إعداد بياناتها المالية للربع الأول من عام 2020 ونشرها، وعليه تود مجموعة البركة المصرفية ش.م.ب. إبلاغ مساهميها بأنه لن يتم نشر البيانات المالية للربع الأول.</p> <p>وبناء على ذلك فإن البيانات المالية المراجعة الأولى التي سيتم إعدادها ونشرها في عام 2020 ستكون لفترة السنة الأشهر المنتهية بتاريخ 30 يونيو 2020.</p>

Name	أحمد محمود عبدالغفار	الإسم
Title	نائب رئيس أول – علاقات المستثمرين	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
	 أحمد محمود عبدالغفار Ahmed M. AbdulGhaffar	